
Protokoll fört vid vårmöte 20240424 

Närvarande: Ca 20 av klubbens medlemmar.   
 

 
 

1) Lars-Åke hälsade alla välkomna och förklarade mötet 

öppnat. 

 

2) Lars-Åke redovisade klubbens verksamhetsplan för 2024 

 

3) Lars-Åke och Fredrik redovisade från mötet med kommunpolitikerna i september om 

uppställningsplatserna mm där kommunen har långtgående planer på att outsourca drift 

och skötsel av hamnar och uppställningsplatserna. KSS har meddelat att man vill vara med 

som remissinstans vid framtida arbete. Vi anser inte att det ingår i vår kärnverksamhet att 

ansvara för hamn och uppställningsplatser. 

I dagsläget planeras för detaljplan över området. 

 

4) Klubben medverkar återkommande i båtrådet där Fredrik representerar KSS. 

 

5) Pär och Lena redogjorde för årets tävlingsprogram där man i årets kvällskappseglingsserie 

kommer införa start/mål via appen ”klubbsegling”. 

Detta för att försöka öka intresset för segling samt att alla som VILL segla kommer kunna 

segla. Det kommer kräva lite inkörning men L & P kommer samla de som vill innan första 

start för att få i gång appen. 

Man kommer försöka genomföra ”Tärnö Runt” den 18/8, även här med start/ mål via 

appen. Tomas Q lyfter att man behöver en enslinje för målgången. Detta tar t-sektionen till 

sig inför starten. Första kvällskappen blir den 15 maj med start 17.55. Denna första segling 

blir en ”vanlig” start / mål. 

 

6) Herman och Bosse redogjorde för årets ungdomsseglingar samt samarbetet med 

kommunens fritidsgårdar vilket gör att KSS veckan innan och efter midsommar kommer 

att genomföra dagläger. 1 eller 2 ledare kommer behövas till detta samt en ”husfru” där 

Lena C tackat ja till att medverka. 

 

7) Till årets vuxenseglarskola var det 14st intresseanmälningar. Av dessa är endast 5 kvar.  

Just nu är det 12 anmälda av maxantalet 18. Instruktörer finns. Helena Torstensson har 

lovat att även i år examinera i seglarintyg 1 för de deltagare som vill.  

 

8) RC-båtarna i klubben används då och då men dessa finns tillgängliga när som helst. 

 

9) Klubben genomför i dagsläget inga speciella utbildningar utan hänvisar till de digitala 

utbildningar som genomförs via seglarförbundet. 

 

10) Klubben har ansökt om bidrag till ny RIBB för vår jolleverksamhet. Sparbanken i 

Karlshamn har lovat att gå in med 50 % av totala kostnaden av båten. Pengar har också 

sökts från RF-SISU Blekinge. 

 

11) Lars-Åke avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

 

 



Efter mötet förevisade Alice och Edith VR-segling för deltagarna där de som ville hade 

möjlighet att testa 

 

 

_________________________________ ________________________________ 

Ordförande Lars-Åke Lund  Sekreterare Pär Karlsson 

 


